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Issues One-third of money in Islamic jurisprudence
Phd ,Haitham Abdul Salam Mohammad

1. The speech of the Messenger of Allah (Gad’s blessing and peace be
upon him) (one third and much third) is the basis for research as
well as a directory of people say , about one third , are the most
ISsues.

2. The scholars differed in determining a third, is it a little or a lot, it
is the line between a little and a lot, each coming with it, but all of
them agree that one third is much in Inheritance issue.

3. The researcher refers to the financial issues that builds one-third

with the evidences, and it’s many.

Des problémes du tiers de bien dans la jurisprudence

islamique.

D.Haitham Abdul Salam Mohammed.

1- La parole de Messager d'Allah -priere et salut d'Allah sur Lui-: ((Le
tiers et le tiers est beaucoup)) est considérée réellement la base de
la recherche, en guidant de plus a ceux qui disent en tiers parmi
les problemes .

2 - Clest que les Olamas se différent dans la détermination du tiers,
s'il est le niveau du moins ou le niveau du plus, il est la limite
entre le petit et le grand, et pour chacun réellement son indication,
mais tout le monde convient qu'un tiers est considéré comme le
plus dans dans I'héritage
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